

最新動態

Recent activities

2022年8月
26日及31日
26 and 31
August 2022

到訪撲滅罪行委員會 Visits to District Fight Crime Committees



梅達明秘書長和劉雅潔署理副秘書長(行動)於8月26日出席北區撲滅罪行委員會(滅罪會)會議，介紹監警會的角色和法定職能。同月31日，個案審核小組主席歐楚筠女士聯同秘書長出席深水埗區滅罪會會議，就近年投訴趨勢、投訴人的權與責、會方向警隊提出的各項服務質素改善建議等議題，與出席人士交流意見。滅罪會委員對會方為維持投訴制度公平公正所作出的不懈努力表示讚賞。

Mr Daniel Mui (Secretary-General) and Ms Regina Lau (Acting Deputy Secretary-General (Operations)) introduced the role and statutory functions of the IPCC at the North District Fight Crime Committee (DFCC) meeting on 26 August. On 31 August, Ms Ann Au Chor-kwan (Case Vetting Sub-group Chairman), accompanied by Secretary-General, attended a meeting with the Sham Shui Po DFCC, during which they exchanged views with the DFCC members on issues such as complaint trends in recent years, complainants' rights and responsibilities, as well as various SQIIs the IPCC proposed to the police. The DFCC members expressed their appreciation of the Council's unwavering efforts in upholding a fair and impartial complaints system.

監警會委員和觀察員 IPCC Members and Observers

任期已屆滿的監警會委員 Retired IPCC Member:

1. 林定國資深大律師，SBS，JP Mr Paul LAM Ting-kwok, SBS, SC, JP

(任期至2022年6月 Appointment: Until June 2022)

*獲中央人民政府任命為香港特別行政區政府律政司司長，於2022年7月1日生效。

*Appointed by the Central People's Government as the Secretary for Justice of the Government of the Hong Kong Special Administrative Region with effect from 1 July 2022.

任期已屆滿的監警會觀察員 Retired IPCC Observer:

1. 廖添誠博士 Dr Marcus LIU Tin-shing

(任期至2022年7月 Appointment: Until July 2022)